
batí le, el portaveu d ' aquest 
grup s ' adreipá al consistori 
emprant el castellà. Ganes de 
fer la guitza? ... Aneu a saber, 
però potser encara és més 
greu el fet de que des d ' a-
quell moment el pie es conver-
tís fins i to t per part d ' algún 
membre deypúblic, en un pie 
més propi de qualsevol poblé 
de castella que no pas de Ca-
talunya, tota vegada que eis 

mateixos membres deyConsis-
tori, incloent-hi el propi Sr. 
Alcalde, s ' oblidessin de la 
propia Mengua, concedint Prio-
rität al castellá, i aixö crec 
que no pot afavorir gens ni 
mica a la normalització lin-
güística que tant es demana. 

¿O fins i tot potser 
caidrà, suposo que no, fer 
arribar a la Generalitat de Ca-
talunya i al propi Parlament 

que no, que no som 6 milions,* 
com ens diuen dia a dia per 
TV3? 

Aneu a saber, però el que 
sí és que tenim ei deure de 
respectar i encara més, estimar 
la nostra llengua, i allá ells 
amb els seus motius que en res 
els afavoreixen. 

Juli G. Valls 

PLE MUNICIPAL ORDINARI 
El dijous dia 28 de gener 

I ' Ajuhtament celebré Pie Or-
dinari per tractar, en primer 
Hoc, de I ' aprovació de I ' acta 
anterior i en segon terme de 
I ' Aprovació del Projecte téc-
nic del Centre Civic Polivalent 
ubicat a Santa Agnés de Ma-
lenyanes. 

Tot i que s'esperava un 
Pie breu donat que només hi 
havia dos temes a tractar i 
ambdós no semblava presen-
tessin complicacions, la seva 
durada es perllongà molt més 
del que s ' esperava degut a 
les intervencions del portaveu 
del grup d ' Iniciativa Social 
Independent, de La Torrefa, 
el regidor Sr. Navascués, i 
també del regidor Sr. Cachi-
nero del grup Iniciativa per 
Catalunya, que presenté una 
moció del seu grup. 

Al moment de passar a 
I ' aprovació de I 'acta anterior, 
el Sr. Navascués presenté una 
moció demanant fos inclosa 
en el pie amb carácter d ' ur-
gència i que feia referéncia 
a 1 ' augment de la Contribució 
Territorial que ja en el darrer 
Pie de 29 de desembre intenté 
fos acceptada també com a 
urgent i que fou desestimada, 
motivant una vegada més 
una petita picabaralla amb 
r equip de govern, especial-
ment amb I 'Alcalde-President. 

Novament insistí en I 'ur-
gencia de la seva moció que 
posada a votació doné el resul-

tat de 9 vots negatius i 4 de fa-
vorables, quedant per tant re-
butjat el carécter d ' urgència 
que es demaná, si bé sembla 
ser que pugui passar a un pro-
per Pie. 

Abans però de passar a 
la votació de I ' acta anterior, 
el Sr. Navascués s' estengué 
en unes puntualitzacions gra-
maticals atanyents al redactat 
de I ' acta, fent que gairebé es 
convertís en una lliçô de gra-
mática catalana provocant en-
tre el públic assistent al Pie 
comentaris que en res el po-
dien afavorir tota vegada que 
el Sr. Navascués, com ja ha-
via fet en algunes ocasions, 
continué les seves interven-
cions parlant en castellá fot 
i que coneix i parla correcte-
ment el catalé. 

Finalment es passé a la 
votació de I ' acta que fou a-
provada per unanimitat. 

El Sr. Cachinero, del grup 
iniciativa per Catalunya, pre-
senté una moció demanant 
es canviés I ' edicte publicat 
al Butlletí Oficial de la Pro-
vincia de 4 de gener del 1988, 
referent al Compte General 
del Pressupost Ordinari del 
Municipi de I ' any 1986, ma-
nifestant que aquest edicte 
que es va fer el 16 de gener 
del 1988, no reunia les condi-
cions que determina el Decret 
781/1986 del 18 d ' abril, 
moció que fou aprovada per 
unanimitat. 

El segon assumpte a 
tractar que feia referéncia a 
I ' aprovació del Projecte 
Tècnic del Centre Civil Poli-
valent ubicat a Sta. Agnès 
de Malenyanes, fou aprovat 
per unanimitat, acabant així 
aquest Pie que en bona part 
fou quasi repetició del darrer 
Pie pel que fa a les interven-
cions deygrup Iniciativa Social 
Independent, de La Torreta. 

Juli G. Valls 
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